
 

Veřejné zasedání akademické obce FIM 2022 
5. dubna 2022 

Program: 
1. Zahájení 

2. Zpráva o činnosti AS FIM 

3. Činnost SK AS FIM 

4. Hodnocení výuky 

5. Výzkum a vývoj 

6. Zpráva o činnosti a hospodaření FIM 

7. Podstatné změny, úspěchy, problémy a nové úkoly 

8. Diskuse 

 

1. Zahájení: 

Dr. Kacetl přivítal přítomné členy akademické obce a zahájil AO 2022.  
 

2. Zpráva o činnosti AS FIM (Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph.D.  - předseda AS 

FIM UHK) 
 
- Dr. Kacetl seznámil přítomné s náplní práce AS FIM od poslední AO, 

která se konala v roce 2019.  

- na podzim 2019 byl zvolen nový AS FIM, který zasedal osmkrát 

- v mezidobí proběhla řada hlasování per rollam 

- AS FIM mimo jiné svou obvyklou činnost volil kandidáta na funkci 

děkana (2020) a souhlasil se jmenováním navrhovaných kandidátů do 

funkcí proděkanů FIM, odsouhlasil složení Vědecké rady FIM pro období 

2020-2024, podílel se na přípravě nového Etického kodexu UHK a Řádu 

etické komise UHK, nominoval zástupce FIM v Etické komisi UHK 

 Co nás čeká? 
- příprava voleb nového AS FIM, včetně přípravy novely Volebního řádu 

AS FIM k umožnění elektronického hlasování ve volbách do AS FIM 

Dr. Kacetl poděkovali všem senátorkám a senátorům za jejich práci pro FIM. 
 

3. Činnost Studentské komory AS FIM (Bc. Jan Řízek - místopředseda 

za studentskou komoru) 
- Bc. Jan Řízek místopředseda za studentskou komoru seznámil přítomné 

s činností studentské komory akademického senátu. Například se 

jednalo o předávání podnětů od studentů (parkování u školy, fungování 



 

občerstvení na FIM, připomínky týkající se předmětů a studijních 

programů, po-Covidové promoce, mikrovlnky v relax-zóně). SK se 

zajímá o evaluaci výuky a s tím související zkvalitňování výuky na FIM a 

spolupořádá akce pro studenty (Modrý mejdlo, Seš-lost na UNI) 

 

4. Hodnocení výuky (doc. T. Kozel, Ph.D.) 

- Pan proděkan Kozel – mimo jiné - informoval o zájmu o studium, počtu 

absolventů FIM, studijní úspěšnosti (neúspěšnost – 30,7 %, tj. nárůst o 7 

%); zmínil situaci ohledně stipendií a hodnocení výuky  
 

5. Výzkum a vývoj (doc. P. Poulová, Ph.D.)  

- Paní proděkanka Poulová hovořila zejména o vědě a výzkumu a 
internacionalizaci. Dále zmínila Propojení teorie a praxe (zvané 
přednášky, spolupráce při vypisování závěrečných prací, kurzy, školení, 
HIT kariéra) 

- V rámci celoživotního vzdělávání proběhlo navzdory omezením celkem 
82 kurzů pro 898 klientů, (mimořádné studium, přípravné vyrovnávací 
kurzy a další kurzy pro externí zadavatele).  

 

6. Výroční zpráva o hospodaření (Ing. H. Šrámková, Ph.D.) 

- Paní tajemnice Šrámková shrnula situaci související s finančním 
zajištěním FIM. Fakulta hospodařila s necelými 160 miliony Kč (47 % je 
příspěvek z MŠMT, 40 % jsou granty a projekty, 4 % jsou vlastní příjmy a 
doplňková činnost a 9 % výnosy z odpisů a čerpání fondů). Výsledek 
hospodaření byl kladný, a to ve výši 49 549 Kč. Průměrná mzda na FIM 
roste - mezi 8 a 9 %.   

 

7. Podstatné změny, úspěchy, problémy a nové úkoly (prof. J. 

Hynek, MBA, Ph.D.) 

 
- Pan děkan Hynek chválil, že se rozšířilo portfolio - podařilo se 

akreditovat: Ekonomika a management a Data science; od loňského roku 
už máme i habilitační a jmenovací řízení i v AI.  

- Plán pro blízkou budoucnost: Bakalářský program: Informační a síťová 
bezpečnost  (kyberbezpečnost); Doktorský program: Ekonomika a 
management 

- Kvalifikační růst: doc. Tučník, doc. Černá ; doc. Pásková (úspěšně 
ukončeno) 

- Investice: e-sportová učebna; rekonstrukce WC 



 

 
Co musíme zlepšit 

- Granty striktní vědy; prestižní publikace (Q1, Q2, D1); kvalifikační 

růst & noví zaměstnanci; více zahraničních studentů  

 
Aktuální problémy: situace studentů ze zemí zasažených válkou na 
Ukrajině 
 

- Na závěr pan děkan poděkoval všem členům akademické obce FIM za 

jejich práci pro fakultu.  

Po krátké diskusi dr. Kacetl poděkoval všem přítomným a ukončil AO 2022.  
 
Zapsala: Ing. Zuzana Svátková Mgr. Jaroslav Kacetl, 

Ph.D.  
 předseda AS FIM 

UHK 
 


